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Адрес Vaseline Glass Collectors, Inc. 
14560 Schleisman Rd. 
Corona, CA 92880 

Страна California

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Names for Vaseline Glass Vaseline Glass is a type of glass, but each manufacturer of yellow-green glass had their own particular name for the ´glass
that glows´. Remember also, that when this glass was originally made, UV lights were not yet in existence and the only purpose to add uranium
dioxide was to get a different color to sell. Various names that Vaseline glass goes by: yellow, or yellow-green glass Canary (most all older companies)
Canaria (Pairpoint) Primrose Pearline (British: Davidson glass) Citron (Steuben) Topaz (Fenton & Cambridge) Jasmine (Duncan & Miller) Golden
Green (Imperial) Mustard (Imperial) Florentine (stretch glass by Fenton) Rubina Verde (usually yellow-green on the bottom with a red flashed finish on
top of the item) Vaseline glass also is made in the following finishes: plain yellow & yellow-green Irridescent (Carnival) Opalescent Stretch Stretch
irridescent Satin Cased with different internal glass

Company Profile of Vaseline Glass Collectors, Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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